
Zápis ze schůze představenstva dne 20.2.  2013 od 10.00 Praha – Erilens 

Přítomni: ing. Kotíková, Krůdlová, MUDr. Rejmontová, ing. Tichá, Dvořáková 
Omluveni: ing. Tichý, Jakubský, Mgr. Jura, Mgr. Adlová 
 
Schůzi zahájila a řídila předsedkyně. 

1.bodem  
byla příprava členské schůze a valné hromady dne 12.3. v Praze na Perštýně. Prostor byl objednán. 
Představenstvo na základě minulé schůze a přijetí členů představenstvem navrhlo změnit Stanovy 
SVPZP. Ing. Tichý korespondenčně přislíbil provést návrh úprav. 
Představenstvo projednávalo kandidátku pro Valnou hromadu. Předsedkyně podotkla, že vzhledem 
k budoucím změnám v legislativě i tvorbě Číselníku, tj. postavení zdravotních pojišťoven při 
zařazování ZP do úhrad a s tím další související legislativou, bude v příštích letech pravděpodobně 
vyšší zátěž na činnost SVPZP, zejména představenstva. Je proto nutné, aby představenstvo bylo 
funkční, členové flexibilní časově a zároveň schopni vykonávat případné úkoly. Na základě dohody 
s Mgr. Adlovou nebude tato již v příštích volbách kandidovat do kontrolní komise. Představenstvo 
navrhuje tedy nově složení KK takto: ing. Tichý, Mgr. Jura, Zdeněk Jakubský  (není nutnost pravidelně 
se účastnit všech schůzí představenstva).  
Členové představenstva přítomní na schůzi souhlasí s kandidaturou i na další období, vyjma ing. Jany 
Kotíkové, která za sebe jako člena představenstva navrhla zástupce firmy Patron, ředitele Petra 
Kotíka. 
Na kandidátce představenstva by tak dle dohody byli následující: Šárka Dvořáková, Miroslava 
Krůdlová, MUDr. Jana Rejmontová, ing. Eva Tichá, Petr Kotík. Jelikož představenstvo k dnešnímu dni 
čítá 6 osob, předsedkyně by ráda udržela tento počet. Požádala členy představenstva o zvážení 
osoby, která by na mohla být další zanesena na kandidátku. Z návrhů konkrétně vyplynula jména: 
Matěj Lachman – DMA a ing. Marek Mikulka – Ortoservis.  Členové představenstva ještě během 
následujícího týdne zváží další osoby, které příp. navrhnou. 
Předsedkyně osloví e-mailem celou členskou základnu, zda-li by někdo neměl o práci 
v představenstvu zájem – zároveň sdělí požadavky, které je nutné splnit. 
Představenstvo konstatovalo, že by bylo vhodné, aby nový člen zastupoval další „kategorizační 
skupinu/y“,  tak, aby bylo pokryto celé spektrum přílohy 3C zákona 48/1997, resp. připravované 
přílohy 3B. 
 
Zprávu o hospodaření a účetní uzávěrku zajistí pro VH předseda kontrolní komise a na VH přednese. 
 
Dvořáková zpracuje v příštím týdnu program schůze k odsouhlasení představenstvem, který 
nejpozději do konce února bude zaslán členům SVPZP. Pozvánka bude zaslána počátkem týdne. 
 
Další program valné hromady by měl být: 

- Zpráva o činnosti představenstva od minulé schůze 
- Zpráva o členské základně a přijetí nového člena Bioxa Therapeutix, s. r. o. 
- Jednání a informace z VZP – zařazování do číselníku, změna úhrad apod… 
- Informace o probíhajícím připomínkovém řízení k návrhu zákona o ZP 
- Informovanost o plánovaném veletrhu Rehaprotex a přidružených aktivitách 
- Diskuse k DPH a případné stanoviska členů 
- Plán činnosti SVPZP na další období 
- Usnesení 
- Závěr 

 
 
 



2. Bod 
přijetí člena – Bioxa Therapeutics, s. r. o. – firma ze Slovenska, Povážská Bystrica, dodávající na 
český trh – ZP ZUM – doporučení pro představenstvo od MUDr. Rejmontové. Firmu i pracovníky 
zná.  
 
3. Bod 
Diskuse k DPH – stále není jednotnost výkladu, info z GFŘ ještě rozjitřilo stávající výklad. Členové 
doporučují sestavit sporné výrobky a po valné hromadě písemně požádat o stanovisko AKM 
Belca. Ing. Tichá bude vedoucí této pracovní skupiny. 
 
4. Bod 
Informace o písemné komunikaci s MZČR v rámci deregulace a regulace ZP, dále ke stanovisku 
MZČR „co je a není ZP“ (pomůcky pro hygienu) viz. Korespondence. 
Představenstvo bude i nadále rozporovat názor MZČR ve věci pomůcek pro hygienu s tím, že 
některé jsou zcela relevantně ZP – zajistí další podklady z členských států k daným výrobkům a 
dohodne poté další postup 
 
5. Bod 
Návrh zákona o ZP – Dvořáková sdělila na schůzi, že byl připomínkován návrh Zákona o ZP. 
Zpracovala podklady, které předala NRZP Bc. Krásovi, dále podklady zaslala členům předst. 
Požádala o jejich možné předání na patřičná místa,  ing. Tichý korespondenčně informoval, že 
naše připomínky předal k meziresortnímu připomínkovému řízení. MUDr. Rejmontová se 
účastnila jednání Czechmedu, kde naše připomínky přednesla. Czechmed tyto zařadil do 
připomínek a odeslal po dohodě s Mgr. Králem na MZČR. 
 
6. Bod 
Odměny členům – kontrolní komise doporučuje zpracovat plán odměn členům představenstva a 
členům KK za mimořádné plnění úkolů v roce 2012. Dvořáková sdělila, že doporučuje odměnit i 
členy SVPZP, kteří v roce 2012 se zvýšeným úsilím pracovali spolu s představenstvem na změně 
Cenového rozhodnutí, na návrhu Zákona o ZP a stejně tak i se účastnili mnoha jednání na MZČR 
v rámci kategorizační komise a nevyjímaje četných kulatých stolů. 
Za skupinu 07 a 12 doporučuje odměnit Matěje Lachmana z DMA, Marka Mikulku z Ortoservisu, 
Blanku Novákovou z Patronu, kteří se zvýšeným úsilím pracovali (cenové rozhodnutí, cenová 
regulace, kategorizace sk. 07, 12 a 13.. 
Žádá členy představenstva, aby doporučili další členy, (další zástupce kategorizačních skupin), 
kteří budou odměněni. Termín do 5. 3. 2013 
Dvořáková doporučuj tyto členy odměnit věcným darem (dobrým vínem či podobně) a 
poděkovat jim na VH dne 12.3. 
 
7. Bod 
VZP a zařazení do Číselníku – představenstvo diskutovalo jaká je současná situace při zařazování 
do Číselníku VZP. Ing. Tichá sdělila, že jí byly podklady vráceny, neboť byť předložila Výpis 
z obchodního rejstříku, chyběl Živnostenský list – nebyla urgována o doplnění, ale rovnou jí bylo 
oznámeno odmítnutí žádosti. Ostatní, kteří předkládali, nemají žádné info. Ergon požadoval 
zvýšení cen v rámci platné legislativy, doposud nemají stanovisko. 
Transparentnost zařazování  a cenové politiky je nulová. Některé firmy z asociace Czechmed i 
SVPZP již toto řeší za pomoci právní kanceláře. 
Představenstvo se shodlo, že vyzve k oboustrannému jednání pracovníky VZP, kde prioritou by 
mělo být několik zásadních bodů. Dopis bude odeslán ihned po skočení VH, aby bylo možné 
zahrnout případné zásadní připomínky členů a termín bude situován na počátek dubna. 
 
Zapsala: Dvořáková 


